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P R O T O K Ó Ł  Nr V/2019 
z V sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 25 stycznia    2019 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański   o godz. 9:00 otworzył 

sesję  i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie    w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości 

stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący  Rady Gminy przypomniał,  że porządek obrad 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad V sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji  

     uchwał. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7.Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kraszewice za rok  

   2018. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 1)  Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2019 rok,  

   2)Zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Kraszewice  

         na lata 2019-2028, 

   3) Zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

          w  żłobku prowadzonym przez gminę Kraszewice i maksymalnej  

       wysokości  opłaty za wyżywienie,  

  4)  Zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu     

       bankowego, 

  5)  Uchylenia uchwały nr XLIII/246/2018 Rady Gminy Kraszewice z dnia  

       28 czerwca 2018r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

          z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

          w    Poznaniu,  

  6)  Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem  

       Gminy  Kraszewice na lata 2019-2023, 

  7)  Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów     

       Alkoholowych na 2019 r., 

  8)  Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie     

       Kraszewice na rok 2019, 

   9) Przyjęcia planu pracy Rady Gminy Kraszewice na 2019 r., 

  10) Przyjęcia  ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy     

         Kraszewice na 2019 rok, 

    11)  Powołania doraźnej Komisji Statutowej. 
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9.   Interpelacje i zapytania radnych.  

10.   Odpowiedzi na interpelacje.  

11. Wolne wnioski i informacje.  

12. Zakończenie obrad. 

 

Do porządku radni nie mieli  żadnych uwag i zapytań  

  

W wyniku głosowania porządek został przyjęty przez Radę Gminy  

(za – 13 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 1głos). 

 

Punkt 3.Wybór Sekretarza obrad sesji. 

Na Sekretarza Obrad V Sesji Rady Gminy wybrany został Sylwester 

Gołdyn 

 

Punkt 4.. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Gminy. 

Radny Jan Puchała złożył wniosek aby przyjąć protokół na kolejnej sesji, 

ponieważ nie ma sekretarza IV sesji 

W wyniku głosowania radni przyjęli wniosek  

 

 (za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów). 
 

 

 

Punkt 5.Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z       

realizacji   uchwał. 
 

Wójt Gminy przedłożył Radzie sprawozdanie nt. swojej działalności i z 

realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym, a więc od 28 grudnia do 24 

stycznia 2019r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik  nr 3 do protokołu  

 

 

 

 

 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański przedstawił swoją 

działalność w okresie międzysesyjnym  

5 stycznia wraz z Karolem  Golanowskim i Sylwestrem Gołdynem brałem 

udział w turnieju piłki siatkowej 

13 stycznia byłem szefem  sztabu  na WOŚP i zostało zebrane 9546 zł . 

Dziękuje 30 wolontariuszom i nauczycielom którzy wzięli udział w tej zbiórce. 

16 stycznia odbyło się szkolenie WOKISS pt: Status Prawny Radnego  
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Odbyły się posiedzenia 3 komisji  

14 stycznia  komisja oświaty  

17 stycznia komisja rolnictwa  

18 stycznia komisja budżetowa 

 

Sprawozdanie Komisji Oświaty przedstawił przewodniczący Jan Puchała  

Został wypracowany plan pracy na 2019 rok  

Odbyła się  dyskusja na temat postępów prac w  żłobku 

Pani skarbnik przedstawiła plany finansowe szkół   

 

Radny Jan Wojtaszek zapytał dlaczego plany finansowe były omawiane dopiero 

teraz  w styczniu a nie podczas przyjmowania budżetu w grudniu. 

Radny Jan Puchała wyjaśnił: ponieważ była komisja wspólna nie było 

możliwości omówienia tego tematu.  

 

Sprawozdanie Komisji Rolnictwa przedstawiła przewodnicząca Mirosława 

Kaminik 

 

W dniu 17 stycznia 2019 roku o godzinie 12.00 odbyło się posiedzenie komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Żywnościowej, 

Handlu i Usług. W zebraniu uczestniczyli : Wójt Gminy Kraszewice , Pani 

Skarbnik, wszyscy członkowie komisji oraz przewodnicząca komisji. Na 

Komisję zaproszony został Przewodniczący Gminnej Spółki Wodnej w 

Kraszewicach Pan Stanisław Tyrakowski, który to przedstawił  sprawozdanie z 

działalności  Gminnej Spółki Wodnej w Kraszewicach za rok 2018 . 

W sprawozdaniu ujął: 

Zarząd GSW w roku 2018 odbył 4 posiedzenia , na których omawiane były 

sprawy bieżące działalności spółki, m.in. rozpatrywanie pism skierowanych do 

Spółki Wodnej, ściągalność składek, wysyłka upomnień o zaległościach oraz 

wykonywanie prac konserwacyjnych. 

W roku 2018 wysyłano upomnienia, jednak zrezygnowano z prowadzenia 

postępowań windykacyjnych, ponieważ na chwilę obecną nie ma takiej 

potrzeby. 

W roku 2018 dokonano konserwacji urządzeń melioracyjnych, przeprowadzono 

także roboty związane z wykoszeniem rowów oraz drenowanie. Ponadto na 

bieżąco usuwano powstałe awarie. 

Razem wydatki w roku 2018 na konserwację oraz zakupu kręgów i rur PCV 

wyniosły 54018,95 zł. 

Wpływy ze składek członkowskich za rok 2018 wyniosły 26632 zł, co daje 72% 

procent ściągalności. 

W roku 2018 Gminna Spółka Wodna otrzymała dotacje z następujących źródeł: 

Urząd Gminy: 9999,90 zł 

Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego 11127 zł 



4 

 

Wielkopolski Urząd Wojewódzki 10905 zł 

Starostwo Powiatowe 4200 zł 

Razem dotacje wyniosły 36231,90 zł 

Przewodniczący GSW Kraszewice wnioskował o uzyskanie dotacji z Urzędu 

Gminy Kraszewice w kwocie 10.000 zł. 

Po konsultacjach stwierdziliśmy o przyznaniu dofinansowania dla Spółki 

Wodnej w kwocie 15.000 zł. W związku z tym, iż na dofinansowanie Spółki 

Wodnej proponowano 19.000 zł, to 4.000 zł przekazano na ewidencję dróg, a 

15.000 zł Spółce Wodnej.  

Przewodniczący GSP wyraził zgodę na udział w następnej lub kolejnej sesji 

gdyby taka potrzeba zaistniała oraz powiedział, że przedstawi szczegółowe 

sprawozdanie z działania. 

Następnie Komisja zajęła się opracowaniem planu pracy komisji na 2019 rok. 

Po opracowaniu plan został przyjęty jednogłośnie przez komisję. 

Następnie Wójt zapoznał nas z uchwałami, które będą przedstawione na 

dzisiejszej sesji. Komisja przyjęła do wiadomości powyższe informacje oraz 

propozycje ustaw. 

Radny Jan Wojtaszek poparł wniosek komisji rolnictwa aby przewodniczący 

Gminnej Spółki Wodnej złożył szczegółowe sprawozdanie na kolejnej sesji  

Zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy Kraszewice. Jeśli chodzi o Gminną 

Spółkę Wodną ponieważ są płacone faktury za 2018 i do faktur zawsze 

dołączone muszą być protokoły i te protokoły muszą być podpisane zgodnie z 

procedurami  w pierwszej kolejności przez  sekcyjnego lub  sołtysa i stwierdzam 

fakt że protokoły są nie podpisane  

Sołtys Anna Pilarczyk i wójt poinformowali że te protokoły są podpisane  

Radny Jan Wojtaszek zaproponował aby Pani skarbnik przyniosła i pokazała te 

protokoły  

 

Sprawozdanie z Komisji Budżetowej przedstawił przewodniczący Sylwester 

Gołdyn 

Obradowaliśmy nad planem pracy komisji na 2019rok, ponadto 

 wszystkie uchwały budżetowe, które są wpisane w dzisiejszy porządek obrad 

zostały zaopiniowane pozytywnie. Poza tym została zatrzymana dotacja do 

Gminnej Spółki Wodnej w kwocie 4000 zł i ta kwota została przeniesiona na 

zrobienie nowej ewidencji dróg Gminnych  

 

Sprawozdanie z komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Małgorzata 

Broniecka . 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ponadto Radna Małgorzata Broniecka  powiedziała  o ukazaniu się artykułu 

prasowego  szkalujący jej osobę . Poinformowała również że nie pozostawi tej 

sprawy bezkarnie. 
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Radny Jan Wojtaszek wypowiedział się na temat skargi dlaczego podjęliśmy 

uchwałę a Zarząd Województwa  Wielkopolskiego zamieścił załącznik 82 tzn. 

załącznik z uchwały z 2007 roku . W uchwale którą podjęliśmy w 2016 roku jest 

zapisane że traci moc uchwała z 2007 roku. Dlaczego Zarząd Województwa 

Wlkp. opublikował załącznik do uchwały, która już straciła moc. 

Radny zapytał czy projekt uchwały odnośnie skargi był opiniowany przez radcę 

prawnego ? Dlaczego podjęliśmy uchwałę odnośnie dróg w 2016 roku z mapą i 

załącznikiem a Zarząd Województwa Wlkp. w 2018 roku zatwierdził załącznik 

82 uchwały z 2007 roku. W uchwale , którą podjęliśmy w 2016 roku jest zapis, 

że traci moc uchwała z 2007 roku, którą zatwierdził Zarząd Województwa 

Wielkopolskiego. Radny stwierdził, że nie uzyskał odpowiedzi na zadane 

pytanie.  

Radna Małgorzata Broniecka wyjaśniła Radnemu dlaczego tak jest i odniosła się 

do wyjaśnień komisji rewizyjnej w uchwale  dotyczącej skargi . 

  

 

Odnośnie sprawozdania Komisji rewizyjnej radny stwierdził, że komisja 

pominęła najważniejszy punkt „ Analiza procedur związanych z realizacją zadań 

inwestycyjnych za 2017 rok  

1. Droga jelenie Folusz „ Wigwam” w dokumentacji nie określono z jakiego 

materiału będzie wykonana droga , co uniemożliwi naprawę drogi w 

ramach gwarancji. 

2. Pominięto drogę Łękawki 

3. Termomodernizacje szkoły w Kuźnicy Grabowskiej , gdzie nie ujęto w 

kosztach kwalifikowanych : dokumentacji, obsługi inspektora nadzoru 

oraz zapłacono za wymianę pionów kanalizacyjnych, które uszkodził 

wykonawca. Radny zapytał dlaczego późno ogłoszono przetarg na 

termomodernizację  

Radny Jan Puchała zapytał skąd wzięła się droga 846535P . Nie ma tej drogi 

na żadnej z map. Jest również napisane że Gmina nigdy nie była 

właścicielem tej drogi . 

Radna Małgorzata Broniecka  obiecała że sprawdzi ten błąd i poprawi.  

Radny Jan Puchała prosił o to aby zrobić porządnie nową ewidencje dróg . 

Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej 

(Za- 12 głosów , przeciw – 0 głosów , wstrzymało się 2 głosy ) 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    1)  Zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2019 rok 
 

Radny Jan Wojtaszek stwierdził, że zanim wydamy pieniądze na ewidencje dróg  

trzeba zaprosić firmę, która  robiła wcześniej  ewidencję aby nam wyjaśniła 

dlaczego mamy takie  zawirowania  i problemy w tym temacie. 
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W sprawie projektu Radni nie  mieli więcej   uwag i zapytań, więc 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/29/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia 2019 w sprawie Zmian w budżecie 

Gminy Kraszewice na 2019 rok 
(za – 13 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 1 głos). 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 

 
 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata  

           2019-2028, 
. 

Projekt uchwały  przedstawiła Skarbnik Gminy  

Ponieważ nie było żadnych uwag i zapytań  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/30/2019Rady Gminy 

Kraszewice z dnia 25stycznia  2019  w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2019-2028, 

 (za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 

 

3) Zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

     w  żłobku prowadzonym przez gminę Kraszewice i maksymalnej     

   wysokości  opłaty za wyżywienie 

 

Projekt uchwały  przedstawiła Skarbnik Gminy  

Ponieważ nie było żadnych uwag i zapytań  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/31/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w  żłobku 

prowadzonym przez gminę Kraszewice i maksymalnej     

wysokości  opłaty za wyżywienie 

 (za – 13 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 1głos). 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 
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  4)  Zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu     

       Bankowego 

Projekt uchwały  przedstawiła Skarbnik Gminy  

Ponieważ nie było żadnych uwag i zapytań  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/32/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Zmiany uchwały w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu  Bankowego 

 (za – 13 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 1głos). 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 

 

  5)  Uchylenia uchwały nr XLIII/246/2018 Rady Gminy Kraszewice z dnia  

       28 czerwca 2018r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki  

          z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     

       Wodnej  w    Poznaniu, 

Projekt uchwały  przedstawiła Skarbnik Gminy  

Ponieważ nie było żadnych uwag i zapytań  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/33/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Zmiany uchwały w 

sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu  Bankowego 

 (za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 

 

6)  Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem   

        Gminy  Kraszewice na lata 2019-2023, 

 

 

Projekt uchwały  przedstawił Wójt Gminy   

Ponieważ nie było żadnych uwag i zapytań  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/34/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy  Kraszewice 

na lata 2019-2023 
(za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 
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  7)Przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów  Alkoholowych na 2019 r. 

 

Projekt uchwały  przedstawił przewodniczący komisji Radosław Gatkowski 

Do projektu radni mieli następujące uwagi i zapytania  

 

 

Radny Jan Mamiak zapytał czy są jakieś dodatkowe osoby, które prowadzą 

szkolenie  

Radosław Gatkowski odpowiedział że organizują szkolenia dla szkół  

Radny Jan  Wojtaszek zapytał czy można zorganizować opiekuna dla dzieci w 

świetlicy środowiskowej w okresie wiosenno -  letnim w Racławicach   

Wójt Gminy poinformował że trzeba złożyć  wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/35/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   Alkoholowych na 

2019 r. 

(za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 

 

 

 8)Przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie   

Kraszewice na rok 2019 

 

 

Projekt uchwały  przedstawił przewodniczący komisji Radosław Gatkowski 

Ponieważ nie było żadnych uwag i zapytań  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/36/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie   Kraszewice na rok 

2019 

 

 (za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 



9 

 

 

 

 

 

9) Przyjęcia planu pracy Rady Gminy Kraszewice na 2019 r. 

Projekt uchwały przedstawił przewodniczący Artur Chowański  

Do projektu Radni złożyli następujący wniosek  
 

 Przeprowadzono głosowanie w sprawie Kto jest za tym aby z planu pracy 
Rady Gminy wykreślić punkt 13 z IV kwartału”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję 
się 0. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/37/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie ) Przyjęcia planu 

pracy Rady Gminy Kraszewice na 2019 r. 

 (za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 

 
 

10) Przyjęcia  ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy     

         Kraszewice na 2019 rok 

Jako pierwszy załącznik do  uchwały w imieniu komisji rolnictwa 
przedstawiła  Radna Mirosława Kaminik 

Do projektu planu pracy radni złożyli następujące wnioski 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Kto jest za tym aby zmienić punkt 
1 w III kwartale i dodać słowa dotyczące lasów gminnych”. Wniosek został 
przyjęty następującą proporcją głosów: 
 jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Wniosek aby wykreślić z planu 
pracy komisji rolnictwa punkt 2 możliwość rozpatrywania wniosków 
złożonych przez mieszkańców Gminy Kraszewice do Komisji”. Wniosek 
został odrzucony następującą proporcją głosów:  
jestem za 2, jestem przeciw 12, wstrzymuję się 0. 
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Przewodniczący Rady Gminy zapytał  
Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnictwa”. Wniosek został 
przyjęty następującą proporcją głosów: 
 jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 

Jako drugi  załącznik do  uchwały w imieniu komisji oświaty przedstawił  

Radny Jan Puchała . 

Ponieważ nie było żadnych uwag przewodniczący zapytał  

Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty”. Wniosek został 
przyjęty następującą proporcją głosów:  
jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0.  
 

Jako trzeci załącznik do uchwały w imieniu komisji budżetowej przedstawił 

radny Sylwester Gołdyn  

Do projektu planu pracy radni złożyli następujący wniosek  
 

Kto jest za tym aby dodać w pierwszym kwartale punkt : wypracowanie 
zasad wypłaty diet radnym i sołtysom ”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: 
 jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Ponieważ nie było więcej uwag i zapytań przewodniczący zapytał 
Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Budżetowej”. Wniosek został 
przyjęty następującą proporcją głosów:  
jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Jako czwarty załącznik do uchwały w imieniu komisji skarg, wniosków 
i petycji przedstawił radny Paweł Ilski 
Ponieważ nie było żadnych wniosków i zapytań przewodniczący Rady 
zapytał : 
 

Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Skarg,Wniosków i Petycji”. 
Wniosek został przyjęty następującą proporcją głosów: 
 jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/38/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie ) Przyjęcia planu 

pracy Rady Gminy Kraszewice na 2019 r. 

 (za – 14 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 0głosów). 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 
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 11)  Powołania doraźnej Komisji Statutowej 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący i poprosił radnych aby zgłaszali 

kandydatury 

 Jan Puchała –został zgłoszony przez Jana Wojtaszka. Jan Puchała wyraził 

zgodę na pracę w Komisji doraźnej.  

Artur Chowański , Stanisława  Zdych , Sylwester Gołdyn oraz Daniel Pyrgiel 

zostali zgłoszeni przez radną Małgorzatę Broniecką. Wszyscy zgłoszeni 

kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie do prac w Komisji Statutowej. 

Jan Wojtaszek – został zgłoszony przez Jana Puchałę. Radny Jan Wojtaszek 

wyraził zgodę na kandydowanie. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy radni zgadzają się aby być członkami 

komisji statutowej ? 

Radni Artur Chowański , Stanisława  Zdych , Sylwester Gołdyn oraz Daniel  

oraz Radny Jan Wojtaszek przyjęli propozycję radnych . 

W związku z tym, że pan Przewodniczący stwierdził, że mamy tylko 5 miejsc w 

Komisji doraźnej zapytano Pana Radcę Prawnego czy Komisja może liczyć 6 

osób. Pan Radca stwierdził, że tak. Rada jednak stanowczo stwierdziła, że 

komisja chce pracować w składzie 5 – cio osobowym. W związku  

z powyższym radny Jan Puchała, aby ułatwić pracę Radzie i nie głosować 

kandydatur wycofał swoją kandydaturę. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem 

przedstawionego projektu uchwały? 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 

radnych przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr V/39/2019 Rady 

Gminy Kraszewice z dnia 25stycznia    2019  w sprawie Powołania doraźnej 

Komisji Statutowej 
(za – 13 głosów, przeciw –0 głosów, wstrzymało się – 1głos). 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy aby komisji mogła wybrać 

przewodniczącego. 

Po przerwie komisja zebrała się i poinformowała że przewodniczącą  komisji 

statutowej została Radna Stanisława Zdych. 

 

Punkt8.  Interpelacje i zapytania radnych 

Radni nie wnosili  żadnych interpelacji  

Punkt 9. Odpowiedzi na interpelacje 

Nie było żadnych odpowiedzi na interpelacje 

10. Wolne wnioski i informacje 

Radny Jan Puchała podziękował za zamieszczone protokoły z głosowań  

i zapytał również o sprawę Łękawek. 

Wójt Gminy Odp:  że sprawa jest w sądzie i teraz czekamy na decyzję Sądu  
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Radny Jan Wojtaszek poprosił aby udostępniono mu protokoły z odbioru robót 

GSW z podpisami sołtysów . 

 

Punkt 11. Zakończenie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Artur Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Skarbnikowi 

Gminy, sołtysom i pozostałym uczestnikom za udział w obradach - zamykając 

tym samym o godz. 13:19  V sesję Rady Gminy Kraszewice.  
 

Protokołowała:                                        Sekretarz Obrad V sesji Rady Gminy 
/Lidia     Plewa /                                        Sylwester Gołdyn / 


